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Folketingsmedlem Orla Hav (S) har den 6. oktober 2015 stillet mig følgende spørgsmål, 

nr. S 1, som jeg hermed skal besvare. 

 

Spørgsmål: 

 

Vil ministeren aktivt medvirke til, at der skabes nogle rammer for hestevæddeløbsspil i 

Danmark, således at hestevæddeløb, opdræt og avl fortsat kan være en del af den 

danske kultur- og oplevelsesøkonomi, eller vil ministeren passivt se til, at 

hestevæddeløb i Danmark afvikles, fordi det ikke med den nuværende model for spil på 

heste er muligt at generere indtægter som underlag for væddeløbssporten, og finder 

ministeren, at det er hensigtsmæssigt at afvikle fire baner og ca. 200 job i 

Vandkantsdanmark på et tidspunkt, hvor regeringen satser på at øge mulighederne for 

udvikling og beskæftigelse i hele Danmark? 

 

Svar: 

 

Jeg vil gerne bidrage til at finde løsninger for hestevæddeløbssporten, som er 

bæredygtige. 

 

Jeg kan derfor henvise til mit svar af 6. oktober 2015 til Folketingets Kulturudvalg på 

spørgsmål 17 (Alm. del). Her fremgår bl.a. følgende: ”Jeg har den 2. oktober meddelt 

idrætsordførerne fra partierne bag den politiske stemmeaftale om idræt, at der er behov 

for, at vi kommer til bunds i denne sag, så beslutninger træffes på et korrekt grundlag, 

og at jeg vil bruge den næste tid på at se nærmere på forslaget fra Dansk 

Hestevæddeløb, herunder mødes med Dansk Hestevæddeløb.”  

 

Jeg kan supplerende oplyse, at jeg den 9. oktober 2015 har haft møder med Dansk 

Hestevæddeløb og Hestevæddeløbssportens Finansieringsfond om sagen, og at jeg vil se 

på de modeller, der er foreslået. 
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